
Address 

地址: 

Unit 7503B-7504, ICC, 1 Austin Road West, Kowloon, H.K

香港九龍柯士甸道西 1 號環球貿易廣場 75樓 7503B-7504室
Email 電郵: cs@dxzq.com.hk Fax 傳真: (852) 26555002 

Tel  電話: (852) 26555222 國內: 400-0868-882

PHYSICAL SCRIP(S) WITHDRAWAL REQUEST 

 提取實物股票 
Account No.: 
戶口號碼: 

Account Name 
客戶名稱: 

I/We hereby request you withdraw the following physical scrip(s) from CCASS. I/We assume full responsibility for the consequence of this 
withdrawn transaction(s). I/We will pay all charges incurred herein and I/We authorized you to debit the charges from my/our Securities 

Account. 本人/吾等現請 貴公司代為提取以下結存在中央結算之股票實貨，本人/吾等願就有關指示承擔一切後果。本人/吾等同意支付一切提取費

用。 

Stock 

code 

股票編號 

Stock name 

股票名稱 

Quantity 

股數 

For office use only 內部使用 

Handling 

charges 

CCASS 

order No. 

Handled 

By 

Date Cert. No. 

Total Charges Verified By: 

In order to protect my/our interest, I/we, hereby, instruct Dongxing Securities (H.K.) Co. Ltd. to deposit the above physical shares into CCASS Depository if 

I/we cannot collect it within 7 trading days from the date of the shares released from CCASS Depository. I/we also understand that the withdrawal fee will 

be borne by me/us for re-withdrawal subsequently. 為保障本人/吾等之權益，本人/吾等授權貴公司將未能於 7 個交易日 內領取之股票重新存入中央

結算。本人/吾等同意支付因存入該股票及日後該股票再從中央結算提取之有關所有費用。 

I / We accept Dongxing Securities (HK) Company Limited to submit my/our BCAN and the identification data to SEHK’s data repository.  

本人/吾等同意東興證券(香港)有限公司向香港聯交所數據資料庫及相關監管機構提供本人/吾等之投資者識別碼及相關資料。 

請由本人/吾等戶口提取上述股票。 Please withdraw 

the above Securities from my/our account. 

客戶簽署 Client Signature(s) 

日期 Date : 

本人/吾等授權貴公司將上述提取股票及轉讓書交予下述人士代領，本人明白及承擔安排第

三者代領股票及轉讓書的風險。 I/We request you to deliver the share certificate(s) together 

with transfer deed(s) to the below authorized representative, I/we undertake and understand the 

risk of appointing a representative to collect the share certificate(s) and the transfer deed(s). 

身份證號碼 I.D.No. :  

被授權代表名稱: 

Name of Authorized Representative : 

I/We acknowledge receipt of the above physical scrip(s). 本人/吾等確認收妥上述之實物股票。 

客戶/獲授權人簽署 Client Signature(s) / 

Signature of Authorized Person 

身份證號碼 I.D. No. : 

日期 Date : 

For office use only (只供內部使用) 

Handled By ( AE/CS ) Endorsed by 

(CD/Fin) 

Approved By Inputted By Checked By 

202503 

mailto:cs@dxzq.com.hk

